



25 / 00019

N° /PR/MINPMEESA/SG/DPME/SDRC

Yaoundé, le 28 MAI 2025

PRESS-RELEASE

The Minister of Small and Medium-Sized Enterprises, Social Economy and Handicrafts, hereby informs promoters of SMEs, Social Economy Units and Handicrafts Production Units that prior to the holding of the 5th edition of the Meeting of Francophone Entrepreneurs (MFE) scheduled for June 26 to 28, 2025 in Brazzaville, Republic of Congo, the Alliance of Francophone Employers, promoter of this event, is organizing an information webinar on **Thursday June 12, 2025 from 3 p.m to 4 p.m (UTC+1)**, through the electronic platform Microsoft Teams.

For any additional information, interested parties can also contact **Mrs Loane du Pasquier, Project Manager at the Alliance of Francophone Employers**, at the following address :

Tel : +33(0) 769 582 749 ; E-mail : ldupasquier@patronats-francophones.org



Achille BASSILEKIN III





25 / 00019

N° /CRP/MINPMEESA/SG/DPME/SDRC

Yaoundé, le 28 MAI 2025

COMMUNIQUE RADIO-PRESSE

Le Ministre des Petites et Moyennes Entreprises, de l'Economie Sociale et de l'Artisanat porte à la connaissance des promoteurs de PME, des Organisations de l'Economie Sociale et des Unités de production artisanales, qu'en prélude à la tenue de la 5^{ème} édition de la Rencontre des Entrepreneurs Francophones (REF) prévue du 26 au 28 juin 2025 à Brazzaville, République du Congo, l'Alliance des Patronats Francophones, promotrice dudit évènement, organise un webinaire d'information le **jeudi 12 juin 2025 de 15h à 16h (UTC+1)** via la plateforme électronique **Microsoft Teams**.

Pour toute information complémentaire, les intéressés peuvent par ailleurs prendre attache avec **Mme Loane du Pasquier, Chargée de mission à l'Alliance des Patronats Francophones**, à l'adresse ci-après :

Tél : +33(0) 769 582 749 ; Email : ldupasquier@patronats-francophones.org



Achille BASSILEKIN III

